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Prítomnosť delegátov na začiatku KSF: 26 delegátov zo 47 delegátov s právom hlasovať, 9

členov predsedníctva

Delegáti SF-Bratislava (4/9):

Mário Bohúň, Peter Hozzan, Branislav Goga, Anton Greguš

Delegáti SF-Západoregión (1/9): ,

Jana Majtényiová

Delegáti SF-Stredoregión 6/9):

Marek Antalík, Marcel Kubinec, Dušan Štaffen, Ján Šustek, Michal Čief, Michal Greschner

Delegáti SF-Východoregión (5/5):

Monika Gamráthová, Martin Šeršen, Ján Baltazárovič, Martin Ripko, Tomáš Gajdoš

Delegáti Kluby 1.SLF (7/10):

Tomáš.Nagy, Attila Fehervári, Branislav Targoš, Ondrej Výboh, Dušan Dobšovič, Lukáš Harsa,

Lukáš Jurčina

Delegáti Kluby 2.SLF (1/2):
Michal Maďari

Delegáti Rozhodcovia (1/1):

Ján Ploštica

Delegáti Ženský futsal (1/1):
Natália Veselová

Delegáti Tréneri (0/1):

a) Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie konferencie s účasťou delegátov na

konferencii

Konferenciu SF o 11:15 hod. otvoril predsedajúci KSF Tomáš Takáč, privítal prítomných

delegátov, členov VV SF a kontrolóra SF. Požiadal Mareka Kováčika, ktorý bol poverený

administráciou prezenčných listín pri príchode delegátov konferencie, o informáciu ohľadom

počtu prítomných delegátov. Na začiatku konferencie bolo prítomných 26 delegátov, na

základe čoho predsedajúci KSF konštatoval uznášaniaschopnosť riadnej konferencie (55,3%),

ktorá bola zvolaná v súlade so Stanovami SF. Súčasne pripomenul, že konferencia je

uznášaniaschopná pre potreby voľby orgánov SF — doplňujúca voľba člena VV SF za SF podľa

čl. 11 ods. 2 písm. e) Stanov SF.



 
  

predsedajúci SF následne v zmysle Rokovacieho poriadku ustanovil zapisovateľa, pričom

vyhotovovaním zápisnice poveril p. Mareka Kováčika. Následne požiadal KSF o schválenie

návrhu na overovateľov zápisnice vybratých spomedzi prítomných delegátov—Tomáš

Gajdoš, Mário Bohúň. Konferencia tento návrh bez pripomienok schválila.

b) Predloženie a schválenie pracovných komisii konferencie

Predsedajúci Konferencie SF predniesol návrh na ustanovenie členov Mandátovej komisie

a Návrhovej komisie. Prítomní delegáti schválili navrhované pracovné komisie Konferencie SF

nasledovne:

Návrhová komisia: Tomáš Nagy, Natália Veselová

Mandátová komisia: Michal Maďari, Lukáš Jurčina, Marek Antalík, Martin Šeršen
e

c) Predloženie návrhov, zmeny programu a schválenie programu konferencie

Predsedajúci konferencie p. Takáč predniesol delegátom na schválenie plánovaný program

Konferencie SF, ku ktorému prišiel návrh na doplnenie programu od Jána Plošticu — Delegát

za rozhodcov a delegátov SF, ktorý navrhol doplniť do programu bod s názvom: Schválenie

navýšenia odmien pre delegované osoby od sezóny 2022/23. Predsedajúci predložil návrh na

stiahnutie bodu programu písmeno h) (Doplňujúca voľba člena VV za záujmovú skupinu

trénerov), keďže pre volebné akty nebol predložený žiadny kandidát. Následne dal hlasovať

o návrhu a programe ako celku, ktorý delegáti schválili v nasledovnej podobe:

 

a) Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie KSF s účasťou delegátov

b) Predloženie a schválenie pracovných komisií KSF

c) Predloženie návrhov, zmeny programu a schválenie programu KSF

d) Správa o plnení uznesenia z poslednej KSF

e) Správa o činnosti SF za obdobie od poslednej KSF

f) Správa o hospodárení SF za obdobie od poslednej KSF

g) Správa kontrolóra za obdobie od poslednej KSF
h)-B ads [+ čl VAL + 4 | tré

i) Schválenie navýšenia odmien pre delegované osoby od sezóny 2022/23

j) Doplňujúca voľba člena VY bez špecifického určenia (kandidát: L. Harsa)

k) Diskusia

|) Správa mandátovej komisie

m) Predloženie návrhu na uznesenie a schválenie uznesenia z KSF

n) Ukončenie konferencie (predsedajúci)

d) Správa o plnení uznesenia z poslednej konferencie

Predsedajúci konferencie p.Takáč navrhol konferencii schváliť tento bod keďže neboli žiadne
uznesenia z poslednej konferencie. Bod bol schválený jednoduchou väčšinou

e44) Správa o činnosti SF za obdobie od poslednej KSF
Predsedajúci konferencie p.Takáč predniesol správu o činnosti SF za obdobie vroku 2021. Na

Základe námietky a následného návrhu delegáta Dušana Dobšoviča konferencia zobrala na



 

vedomie, že body e) af) budú po prednesení správy o činnosti a správy o hospodárení

prezentované ako VÝROČNÁ SPRÁVA SF ZA ROK 2021. Zároveň konferencia navrhla hlasovať

o nasledovnom uznesení: „konferencia poveruje prezidenta SF aby zabezpečil prítomnosť

účtovníčky SFZ na nadchádzajúcu riadnu konferenciu“. Bod bol schválený jednoduchou

väčšinou počtom hlasov 22, zdržali sa 4.

g) Správa kontrolóra za odbobie od poslednej KSF

Správu kontrolóra SF za obdobie od poslednej konferencie v roku 2021 prezentoval kontrolór

Ľudovít Hrmo, ktorý bol však po troch neúspešných pokusoch zvolený za kontrolóra po

" odstupujúcom Vladimírovi Badurovi až prostredníctvom online hlasovania, ktoré prebiehalo

. vtermíne 30.4. — 3.5.2022. Novo zvolený kontrolór popísal dianie vo futsale za príslušné

| obdobie, prezentoval svoj výkon kontrolnej činnosti a informoval Že žiadne iné externé

- kontroly v SF neboli vykonané. Konštatoval, že riadenie SF je plne vintenciách právnych

| predpisov SR, noriem UEFA, SFZ a SF. Delegáti zobrali predloženú správu na vedomie.

h) Doplňují tha él yu ma 4 skuni g

Keďže neboli naplnené podmienky voľby a neboli záujmovou skupinou trénerov

navrhnutý žiadny kandidáti, voľbu nebolo možné uskutočniť

i) Schválenie navýšenia odmien pre delegované osoby od sezóny 2022/23

S návrhom na navýšenie odmien pre delegované osoby od sezóny 2022/23 prišiel delegát Ján

Ploštica, ktorý svoj návrh predniesol konferencii. Následne svoj už rozpracovaný návrh

predniesol aj Predseda komisie rozhodcov Miroslav Ježík. Delegáti konferencie sa dohodli, že

v prípade schválenia tohto návrhu konferencia zaviaže VV SF aby sa zaoberal a schválil

konkrétny návrh oboch delegátov. Následne dal predsedajúci konferencie p. Takáč hlasovať

o návrhu delegáta J. Plošticu. Tento bod bol schválený 14 hlasov „ZA“, 2 proti a 10 delegátov

sa zdržalo hlasovania.

i) Doplňujúca voľba člena VV bez špecifického určenia (kandidát: L. Harsa)

Predseda SF T. Takáč odprezentoval nového kandidáta do VY SF, ktorý by prebral miesto po

odstupujúcom členovi VV SF Vladimírovi Ambrozekovi. Jediným kandidátom do VV SF bol

Lukáš Harsa, ktorý potreboval na zvolenie v prvom kole 24 hlasov. Členovia volebnej komisie

- rozdali hlasovacie lístky. Delegáti následne vtajnej voľbe vypísali lístky a predseda volebnej

- komisie Anton Greguš ich vyzbieral. V prvom kole však L. Harsa nezískal dostatočný počet

nadpolovičnej väčsiny hlasov všetkých oprávnených delegátov hlasov a tak nasledovalo

. druhé kolo, v ktorom bola na jeho zvolenie potrebná jednoduchá väčšina prítomných

| delegátov. Voľba dopadla v druhom kole úspešne keď„ZA“ hlasovalo 25 delegátov a 1 sa

| Zdržal, Lukáš Harsa bol zvolený za člena VY SF.

k) Diskusia

U V Diskusii vystúpili postupne delegát Marcel Kubinec ako aj Predseda SF T. Takáč, ktorí
i prezentovali svoje názory na fungovanie regionálnych zväzov a ich zástupcov. Obaja apelujú

| na členov regionálnych zvázov a ich predsedov aby riadne a včas organizovali svoje

© "egionálne konferencie a za príklad dobrého fungovania uviedli SF Bratislava. Za SF

m



 

  V diskusii tiež vystúpil Lukáš Harsa,

organizáciu juniorských súťaží FINAL FOUR.

[Predseda SF ďalej informoval prítomných delegátov o podpise zmluvy s novým generálnym

(partnerom SFa taktiež aj o jej detailoch. K podpisu zmluvy má dôjsť 21.6.2022.

| Predseda SF otvoril aj tému vybavenia rozhodcov, pre ktorých zabezpečí kompletné

vybavenie partner SF — spoločnosť JOMA. K uvedenej téme prebehla ďalšia diskusia medzi p.

Ježíkom, Štaffenom a Sersenom.

I) Správa mandátovej komisie
=

seda p. Maďari, všetky hlasovania a návrhy
Správu mandátovej komisie predniesol jej pred

lebným poriadkom. Počet pritomnych
prebehli spravne a v sulade so stanovami a s vo

delegátov na konferencii bol 26

m) Predloženie návrhu na uznesenie a schválenie uznesenia z KSF

Predseda návrhovej komisie Tomáš Nagy postupne prezentoval uzneseniaprijaté

konferenciou dňa 18.6.2022 a predniesol závery návrhovej komisie. Konferencia sa uzniesla

na nasledovný uzneseniach:

- Prítomnosť účtovníčky na konferenciách SF

Detailnejšie preukázanie položky krátkodobých finančných záväzkov v Správe

o hospodárení (účtovnej závierke)

Predsedajúci T. Takáč dal o tomto bode hlasovať. 26 delegátov hlasovalo „ZA“

n) Ukončenie konferencie (predsedajúci)

Predsedajúci konferencie T. Takáč poďakoval zúčastneným delegátom za účasť na KSF,

konštruktívny prístup ku KSF, poprial všetkým príjemné leto a pozval prítomných delegátov

na obed. Počas príhovoru sa z neprítomnosti ospravedlnil delegát Mário Bohúň atak „ZA“

ukončenie KSF hlasovalo 25 prítomných delegátov.

 

Dokumentácia z konferencie je zverejnená na oficiálnej webstránke SF.

Zapisovateľ: Marek Kováčik

 

Overovatelia: Tomáš Gajdoš, Mário Bohúň
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OSVEDČENIE O PRAVOSTI PODPISU NA LISTINE
(LEGALIZÁCIA)

Osvedčujem, že: Be. Marek Kováčik, dátum narodenia: (jjj rodnéčíslo:(jjj »obyt: G
Slovenská republika, ktorého(ej) totožnosť som zistil(a)

zákonným spôsobom: doklad totožnosti - občiansky preukaz, číslo:(jl uznal(a) podpis na tejto

listine za vlastný. Poradové číslo knihy osvedčenia pravosti podpisov: O 864266/2022.

 

“Mer. Michaela Hallonova

i zamestnanec

poverený notárom

Bratislava - mestská časť Nové Mesto dňa 29.09.2022

 

Upozornenie:

Notár legalizáciou neosvedčuje pravdivosť

skutočností uvádzanýchv listine

(8 58 ods. 4 Notárskeho, poriadku)



  

 

OSVEDČENIE O PRAVOSTI PODPISU NA LISTINE
(LEGALIZÁCIA)

Osvedčujem, že: Mário Bohun, dátum narodenia:(MNAonéčíslo:Ci’poby: iii
(0020—————————) Slovenská republika, ktorého(ej) totožnosť som. zistil(a) zákonným
spôsobom: doklad totožnosti - občiansky preukaz, číslo: (MNE) uznal(2) podpis na tejto listine za
vlastný. Poradové číslo knihy osvedčenia pravosti podpisov: O 978186/2022. !

Bratislava - mestská časť Nové Mesto dňa 04.11.2022

notár

 

Upozornenie:
Notár legalizáciou neosvedčuje pravdivosť
skutočností uvádzaných v listine

(8 58 ods. 4 Notárskeho poriadku)



  


